
      

  
  

 
 
 

 
 
 
Onderwerp: Raadscommissie Stadsbeheer d.d  6 september 2007    
 
Aanwezig: dhr. E. Stam (voorzitter), dhr. H. Wijnveen (loco-raadsgriffier), dhr. G. Boellaard (VVD), dhr. 

R.K. Appers (HOP), L.H.M. Dickhoff (HOP), dhr. P.A. Visser (ChristenUnie), dhr H. 
Schipper (Burgerbelang). dhr. C. Post (Burgerbelang), dhr. F.J.J. Zuurbier (CDA), dhr. 
L.J.M. Schouten (CDA), mevr. M. Bol (Groenlinks). dhr. J.D. Koppelaar (PvdA), dhr. S. 
Brau (PvdA),  dhr. A. Harren (VVD), dhr. A. Pool (Christenunie) 

 
Ambtelijk: dhr. J. Vegter (Stadsbedrijf), dhr. B. Schuyt (Wijkkbeheer), dhr. S. Kuin 
(Stadsbeheer) 

 
Afwezig : met berichtgeving::  dhr. A. Ham (ChristenUnie), P.C.J. Carnas (Burgerbelang), mw. Diana 

Lo Pizzo (Groenlinks) 
  
Notulist(e): Mevr. W.H. Croese=Berkelaar 
 

 

Nummer: Onderwerp: Actie 

07-06-01 Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de heer A. Pool 
(ChristenUnie) welkom als nieuw lid van deze commissie. Het is de 
laatste vergadering van de voorzitter omdat hij volgend jaar gaat 
emigreren naar Australië. De beëdiging van de nieuwe voorzitter van de 
commissie SB zal in oktober gebeuren.  

 

   
07-06-02 Publieksrondvraag/ spreekrecht 

Dhr. Marsman, bewoner van de Themislaan verzoekt de procedure 
kapvergunning Planetenwijk en met name specifiek de Themislaan te 
herzien. De lijst “verleende kapvergunningen” in het HHW Nieuwsblad 
van 19 juni gaf onvoldoende inzicht en geen aanleiding voor bewoners 
om bezwaar te maken. De indruk werd gewekt dat er meer bomen 
worden geplant dan weggehaald. In de Themislaan echter worden 37 
bomen gekapt en 8 zullen er opnieuw terugkomen. Bij de informatie-
avonden van de gemeente is altijd gezegd dat het bomenplan nog niet 
gereed was. De bewoners hebben zich dus tijdens de bijeenkomsten 
geen beeld kunnen vormen wat het voor hen betekende. De 
uitgesproken tekst deelt hij uit aan de commissieleden. 
 
Dhr. Weits namens de bewonerscommissie Themislaan: 
De bewonerscommissie wordt in alles gekend, behalve het kapschema. 
Het karakter van de Themislaan gaat verloren door deze rigoureuze 
ingreep. In tegenstelling tot wat er in de brief staat van 29 mei 2007 is er 
op de avonden van 21 en 23 mei 2007 pertinent niet over de bomenkap 
gesproken. Op de vragen over herinrichting m.b.t. het groen is op alle 
avonden gereageerd dat dit niet bekend was. Er is geen verslag van de 
bijeenkomsten gemaakt, het is dus niet te achterhalen wat wel 
besproken is. De bewonerscommissie voelt zich op het verkeerde been 
gezet en verzoekt de procedure voor het bomenplan in de Themislaan 
opnieuw te voeren. 
De uitgesproken tekst zal bij de notulen worden gevoegd. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Notuliste 
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De commissie geeft aan dat de communicatie kennelijk niet goed 
verlopen is en betreurt dat de wethouder (H.v.d. Heiligenberg) niet 
aanwezig is.  
 
Dhr. Schuyt (hoofd Wijkbeheer) geeft aan hoe de gemeente de 
voorlichting van de herstructurering van de wijk heeft aangepakt. Er is 
veel gesproken over verkeer, parkeren op eigen grond en verhuurde 
grond en minder over groen. Het groenontwerp lag er wel.  
Afgesproken wordt dat er niet met het kappen van bomen begonnen 
wordt voordat de heer Schuyt met de wethouder gesproken wordt. 
 
Burgerbelang doet de suggestie voortaan in de kapaanvraag 
gedetailleerder aan te geven welke bomen worden gekapt.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

B.Schuyt 

   
07-06-03 Mededelingen/terugkoppeling actiepunten 

De commissie geeft aan voldoende te zijn geïnformeerd met de 
meegezonden specificatie van de ongevallencijfers 2007. 

 
 

   
07-06-04 Informatief:  

Toelichting voortgang uitvoering urnenmuur:  
De heer J. Vegter (hoofd Stadsbedrijf) licht de plannen en de planning 
van de plaatsing van een drietal urnenmuren op de algemene 
begraafplaats toe.  
De commissie kan zich vinden in dit plan en de planning. 
Het kredietvoorstel wordt in de commissie SO van oktober behandeld 
omdat er in oktober geen vergadering van de commissie SB is. 
 
Tekening vlekindeling Heerhugowaard:  
De commissie geeft aan voldoende te zijn geïnformeerd met de 
meegezonden tekening. 

 
 

   
07-06-05 Actieve informatie vanuit het college / Wet Gemeenschappelijke 

Regelingen (WGR): geen mededelingen. 
 

 
 
 

07-06-06 Vaststelling verslag van de voorgaande vergadering d.d. 5 juli 2007 
Het verslag wordt zonder opmerkingen vastgesteld.  
          
HOP (dhr. Appers) t.a.v. ter inzage liggende stukken: 
Punt C VOP Bloemaertstraat: de VOP was weggehaald en wordt nu 
weer teruggeplaatst. Jammer dat destijds niet is geluisterd is naar de 
bezwaren van het wijkpanel. 
 

  
 
 
 
 
 

07-06-07 Raadsvoorstel dekking investering gemeentewerf 
Redactioneel is er een kleine aanpassing op het voorstel. Het 
aangepaste voorstel wordt uitgedeeld. Dhr. Kuin (stafmedewerker 
Stadsbeheer) geeft een toelichting op de verschillen ten opzichte van het 
vorige stuk. Het betreft een redactionele aanpassing bij punt b op 
verzoek van dhr. Mertens. De tekst is aangepast zodat het meer in 
overeenstemming is met het BBV.  
De commissie geeft aan dat het voorstel als akkoordstuk op de 
raadsagenda kan worden geplaatst. 

 

   

07-06-08 Raadsvoorstel aanpassing van de afvalstoffenverordening 
De commissie geeft aan dat het voorstel als akkoordstuk op de 
raadsagenda kan worden geplaatst. 

 

   
07-06-09 Initiatiefvoorstel overdrachtsdocument parkeren in de voortuin 

Dhr. Koppelaar geeft een korte inleiding op het initiatiefvoorstel. 
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Hij stelt voor om de in de notitie aangegeven “aandachtspunten” voor het 
college in de raadsbehandeling als “actiepunten” mee te geven aan het 
college.  
Omdat dhr. Koppelaar door de werkgroep is aangewezen als inleider van 
dit voorstel en hij vanwege vakantie niet bij de raadsvergadering van 
september aanwezig kan zijn, wordt afgesproken om het voorstel in de 
raad van oktober te behandelen.  
 
De commissie is het erover eens dat deze vorm van voorbereiding een 
recept kan zijn voor een eventueel volgend initiatief. De fractie 
Burgerbelang geeft aan in principe geen bezwaar te hebben om daarin 
mee te doen. 
Het voorstel kan als bespreekstuk voor de raad van 23 oktober 
geagendeerd worden. 

   
07-06-10 Rondvraag en sluiting 

Groenlinks geeft aan dat circus Renz binnenkort in Heerhugowaard 
voorstellingen geeft. Het circus staat er niet om bekend respectvol met 
dieren om te gaan. Hoe past het verlenen van de vergunning bij het 
raadsuitgangspunt van respectvol met dieren om te gaan?  
Betreurd wordt dat de wethouder niet aanwezig is om deze vraag te 
beantwoorden. 
Dhr. Schuyt licht toe dat binnenkort de nota dierenwelzijn in het college 
wordt behandeld. Het huidige beleid geeft nog geen grond om de 
vergunning te weigeren. 
A. Harren (VVD) en mevr. M. Bol (Groenlinks) spreken af de 
dierenverblijven van het circus samen te bezoeken. 
 
Burgerbelang informeert of het mogelijk is betonnen paaltjes te plaatsen 
voor winkels.  
Dhr. Schuyt antwoordt dat één geval bekend is en opgelost met een 
fietsenrek. Verder zijn er geen aanvragen binnengekomen van winkeliers 
om anti-rampalen te plaatsen, maar dat een verzoek daarvoor met 
betrekking tot de veiligheid van de winkel positief zal worden bezien.  
 
Burgerbelang: De nieuw geplaatste basketbalpalen in de Schilderswijk 
(Couperusstraat) zijn nog niet voorzien van ballenvangers. 
Dhr. Schuyt zal dit nagaan. 
 
HOP stelt de bereikbaarheid van de Dekamarkt en de veiligheid van 
fietsers in het Stadshart aan de orde. Hij voelt zich niet serieus genomen 
door het projectteam in zijn opmerkingen daarover. Aangegeven is dat er 
borden zullen worden geplaatst dat men terug moet rijden via de 
Zuidkant naar de rotonde.  
 
VVD: Op het speelveldje aan de Kerkrinklaan is sprake van overlast en 
vandalisme door jongeren. Er is geen terugkoppeling geweest van het 
gesprek dat in juli zou plaatsvinden tussen de gemeente en de politie. 
Wil weten hoe het hiermee staat. 
Dhr. Schuyt antwoordt dat meldingen van overlast worden doorgegeven 
aan de casemanager JIB. Hij zal navragen wat er mee is gebeurd en in 
het verslag vermelden. 
 
VVD: bij de voorlichtingsavond over de piramide Rivierenwijk is de 
voorkeur uitgesproken voor een ondervloer van beton vanwege de 
veiligheid. Is er al duidelijkheid over de keuze van de vloer?  
Dhr. Schuyt zal dit navragen bij Joyce Prins, wijkbeheerder. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

B. Schuyt 
 
 
 
 
Loco-griffier 
 
 
 
 
 
 
 
 
B.Schuyt 
 
 
 
 
B. Schuyt 
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PvdA: verwacht schriftelijk antwoord van de wethouder over de eerder 
gestelde vraag inzake de onveiligheid van de rand rondom het 
Stadsplein. 
 
PvdA wacht nog op antwoord op de eerder gestelde vraag inzake het vol 
met geparkeerde auto’s staan van de keerlus bij de huisartsenpost in 
Zuidwijk. Dit i.v.m. de doorgang van hulpdiensten. 
 
De commissie bedankt de voorzitter voor zijn prima voorzitterschap in de 
afgelopen jaren en wenst hem en zijn vrouw veel succes in Australië.  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur. 
 

 
H.v.d.Heiligen
berg 
 
 
B.Schuyt 
 

 
Vastgesteld d.d. 1 november 2007 
 
 
 
 
De heer A.J. Botman,     Dhr. H. Wijnveen, 
Voorzitter       Loco-raadsgriffier 


